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Van: 
Verzonden: 
Aan: 
Onderwerp: 

Griffiebureau Griffiebureau 
woensdag 26 oktober 2011 8:38 
DIV_helpdesk 
FW: artikel 38 Haarlem Plus 

Goede morgen. 
Willen jullie deze artikel 38 vragen van Haarlem Plus in proces brengen? 
Bij voorbaat dank en groeten, 
Ineke 

Van: nisista [mailto:nisista@xs4all.nl] 
Verzonden: dinsdag 25 oktober 2011 22:42 
Aan: Griffiebureau Griffiebureau; cees schrama 
Onderwerp: Fwd: artikel 38 Haarlem Plus 
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Zaaknr.: , ^ . 

Afd.: v J U M 1 rv V 

zHAARLEM 
Doe. nr: 

Reg datum: 2 6 QK T2011 

rrzz 
In het Haarlems dagblad van 25-10-2011 j 1. wordt vermeld dat voor parkerende 
papieren bezoekerschijf favoriet is bij 60% van de twintigduizend Haarlemmers 
in plaats van de digitale oplossing die de gemeente voorstelt. 

Haarlem Plus heeft in dit kaderde volgende vragen: 
1. Gezien het antwoord van het college over deze zaak in het Haarlems 
Dagblad waarbij tevredenheid wordt geuit over de uitslag l i j k t het erop dat de 
meerderheid van de (participerende) Haarlemmers die kiezen voor de papieren 
schijf niet of nauwelijks serieus wordt genomen. Is het niet zo dat een oplossing 
dient te worden gekozen die zo veel mogelijk bij de wensen van de burgers 
aansluit? 
2. Nu blijkt dat een meerderheid nog steeds moeite heeft met garanties 
betreffende:toegankelijkheid,gebruiksvriendelijkheid en privacy, het dan niet 
beter is om alleen met een papieren schijf door te gaan? 
3. Het mislukken van de doelstelling om te besparen met de digitale 
parkeeroplossing van de gemeente onder ogen te zien? 
4. De papierenschijf als enige mogelijkheid te hanteren totdat de t i j d 
rijp is dat mensen(en dus klaarblijkelijk niet alleen ouderen en digibeten) 
bereid zijn om via de computer aanvragen te doen? 
5. RealiseertUzich dat twee systemen naast elkaar kostenverhogend werken 
en dat dit in deze t i j d uitermate ongewenst is ? 



6. Bent U niet met ons van mening dat de oplossing die de burgers willen 
(inspraak, weet U wel) gehanteerd dient te worden. ? 

7. Is de mening van de handhavers ooit gevraagd betreffende hun eventuêle 
voorkeur ? 

8. Is het niet gewenst om naar aanleiding van de onrust betreffende de 
digitale parkeeroplossing die het gemeentebestuur w i l , een alternatieve manier 
te onderzoeken , zoals in het verleden door Haarlem Plus en dë heer van der 
Voort is aangereikt? 

HAARLEM PLUS. 

G J Stapelkamp 

C Schrama 

Cees 


